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Zpráva o činnosti seniorátního představenstva Jeronymovy jednoty 

pro

 2. zasedání 55. konventu Pražského seniorátu (2016)

Seniorátní představenstvo pracovalo v uplynulém období ve složení: 

Pavel Kalus, Vlasta Rejentová a Zdena Skuhrová. 

 Vyzvali jsme jako každoročně ke sbírce darů JJ v našich sborech a požádali sbory, aby podávaly řádně
vyplněné a řádně podložené žádosti o dary z JJ. Seniorátní shromáždění JJ proběhlo 16. 6. 2016 ve sboru Žižkov 1.
Zúčastnilo se ho 20 delegátů z 31 sborů seniorátu. Připomínáme, že účast zvolených delegátů na seniorátním
shromáždění je povinná, a tudíž je třeba, aby se ti, kdo se nemohou zúčastnit, omluvili. Zhodnotili jsme loňské
příspěvky, a to sborům v Hořovicích 46 000,- Kč na elektroinstalaci pro zajištění topení pomocí elektro- koberečků
pod lavicemi ve velké modlitebně kostela, sboru v Kladně 120 000,- na splátku půjček při opravě fary a sboru
v Benešově  120 000,-  na  rekonstrukci  kanalizace  (tato  částka  byla  přidělena  ústředím  JJ  z  celocírkevních
prostředků).

V letošním roce 2016 jsme seniorátní prostředky JJ rozdělili takto:

19 000,- Kč sboru v Dobříši pro kazatelskou stanici Hořovice na elektroinstalaci v kostele

20 000,-  Kč sboru v Libčicích na projektovou dokumentaci generální opravy fary

30 000,- Kč sboru ve Škvorci na zahájení celkových oprav fary

68 000,- Kč sboru v Kladně na splátku půjček 

Celkově jsme tedy rozdělili 137 000,- Kč. S radostí jsme mohli konstatovat, že přispějeme všem žádajícím sborům.

 Sbírky na JJ v seniorátu dosáhly výše 405 511,- Kč, na ústředí jsme tedy odeslali 270 341,- Kč a k rozdělení
v seniorátu zůstalo 135 170,- Kč. Abychom mohli rozdělit 137 000,- Kč, částku jsme doplnili 1 830,- Kč z provozního
fondu seniorátní JJ.

V diskuzi jsme mluvili o tom, že mnozí mladí neznají název JJ. Padl návrh, přejmenovat JJ na „stavební fond
JJ“. Aby i z názvu bylo zřejmé, že jde o fond na opravy budov. Stále platí, i nadále je zapotřebí vysvětlovat, k  čemu
fond  slouží  a  připomínat,  že  záleží  na  každém  z  nás,  kolik  se  nám  podaří  shromáždit  peněz.  Protože  ze
seniorátního fondu čerpají především menší sbory, smíme mít naději, že tato skutečnost vyjadřuje naši ochotu
pomáhat slabším. 

Za představenstvo seniorátní JJ, Pavel Kalus


